
Bestyrelsesmøde den 16/05-2018.
Deltagere: Elna, Erik, Jan, John og Tom.

Grønne områder:
 Der er nu påbegyndt det længe entede arbejde med de grønne områder, og 

forhåbentligt skrider det planmæssigt fremad.
 De nyplantede områder skal sprøjtes igen. Det undersøges hos HedeDanmark, 

hvornår det bliver gjort. Det undersøges også hvad de skal have for at sprøjte de 
arealer, der tidligere blev ryddet og genplantet.

 Der var rettet henvendelse om opstilling af en fodboldvæg på et af fællesarealerne 
på Rødhættevej. Bestyrelsen var enige om at give et afslag med den begrundelse, 
at det forventes at skabe generende støj for de nærmeste beboere.

 Kommunen har lovet at reetablere pladserne mod øst i Eventyrparken og rydde op i
skoven.

 Kommunen vil også sørge for beskæring af vejtræerne i Eventyrparken.

Økonomi:
 Regnskab og budget blev gennemgået. Der er styr på økonomien, og de planlagte 

aktiviteter samt vedligeholdelse ag grønne områder kan gennemføres.

Næste møde:
Bliver en gang i august. Jan indkalder.

Dagsorden:
1. Grønne områder
2. Økonomi
3. Diverse

PS:
Tom har kontaktet HedeDanmark og sprøjtning vil ske inden for de næste 4 uger.
Ekstra arealer medtages og faktureres til timepris.

14-06-2018


